



تاريخ الإصدار: 11 سبتمبر 2024.

الموعد النهائي لتقديم العطاءات للمنظمة: 01 أكتوبر 2024.

المرجع: خدمة تأجير سيارات (ITT/CO/2024/003).

منظمة زوا هي منظمة هولندية غير ربحية تقدم المساعدة للذين يعانون في الدول المتضررة من الصراعات أو الكوارث الطبيعية لأكثر من أربعين عام. الفئات المستهدفة بشكل عام تظم اللاجئين، النازحين داخليا، والمجتمعات المضيفة لهم بالإضافة إلى العائدين والأسر المتأثرة بصراعات من غير النازحين. بدأت (زوا) أعمالها في اليمن عام 2012م وتتنوع النشاطات من برامج إغاثية متكاملة لتوفير المياه، الصرف الصحي، والنظافة إلى برامج توفير المواد الغذائية والغير إغاثية.

موضوع المناقصة:

تقديم خدمة تأجير السيارات.

يمكن للمهتمين التقديم بطلب رسمي للحصول على وثائق المناقصة من مكتب المنظمة في حدة، جوار السفارة الهولندية وذلك خلال ساعات الدوام الرسمي من الساعة الثامنة صباحا وحتى الرابعة عصرا - من الأحد إلى الخميس.

ولمزيد من المعلومات يرجى التواصل على الأرقام التالية:

تلفون: +967 1 412485

تسلم العطاءات لمنظمة زوا في الموعد المحدد أعلاه في ظرف مختم ومغلق بالشمع الاحمر ويذكر عليه بيانات العطاء. ويجب أن ترفق العطاءات بما يلي:

- نسخة من السجل التجاري ساري المفعول.
- نسخة من البطاقة الضريبية سارية المفعول.
- نسخة من البطاقة الزكوية سارية المفعول.
- نسخة من رخصة مزاولة المهنة من وزارة النقل.
- ضمان بنكي دخول المناقصة صالح لغاية 3 اشهر بمبلغ 3000 دولار.

ولن يتم النظر في العطاءات غير المكتملة أو العطاءات التي ترد بعد تاريخ الإغلاق.

وسوف يتم الفتح في تاريخ 02 اكتوبر 2024 الساعة العاشرة صباحاً.

يحق لمنظمة زوا قبول أي عطاء أو رفضه دون إبداء الأسباب ودون أية مسئولية في ذلك أو التزامها بدفع أي أتعاب أو مصروفات لمن رفض عطاؤه كما يحق للمنظمة رفض كل العطاءات دون إبداء الأسباب.



Issuing date: **11 Sep 2024**.

Tender submit deadline: **01 Oct 2024**.

Reference: **Rental Vehicle Services (ITT/CO/2024/003)**.

ZOA is a Dutch NGO that serves “those who suffer” in fragile states from either human conflicts or natural disaster already for more than 40 years. Generally, the specific groups targeted include refugees, internally displaced persons (IDPs), returnees, host communities and households that are affected but not displaced because of conflict. ZOA is active in Yemen since 2012 and is implementing an integrated WASH, NFI and Food Security relief program.

Tender Object:

Providing Rental Vehicle Service.

Interested Company should obtain necessary documents (tender documentation) within the time working hours from ZOA Yemen office, Haddah area, near Dutch embassy from **08:00 AM to 04:00 PM – From Sunday to Thursday**.

For more information. Tel: +967 1 412485.

Bids shall be submitted to ZOA according to above date in a sealed envelope with red wax with mentioning tender references. Bids must be attached with the following:

- Copy of valid registration card.
- Copy of Valid Tax card.
- Copy of valid Zakat Card.
- Copy of work license from Ministry of Transport.
- Bank guaranteed valid for **3 month with value \$3000**.

Incomplete tenders or tenders received after closing date will not be considered.

The Opening date will be on 02 Oct, 2024 @ 10:00 AM.

ZOA has the right to accept or reject any or all tenders without any reason or to be responsible or obligate it to any to pay fees or other expenses for those whom been rejected and ZOA has the right to reject all bidders without any reasons.